
Protokół Nr 9 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i  Gospodarczo-

Finansowej z dnia 25 sierpnia 2011 r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli- członkowie Komisji obecni zgodnie z załączonymi 
listami obecności stanowiącymi zał. nr 1 i nr 2 do protokołu, W – ce Wójt Gminy R. Figiel. 

Tematyka posiedzenia Komisji : 

1. Ocena przygotowań placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 
szkolnego 2011/2012.- wyjazd do szkół na terenie gminy.  

2. Sprawy różne omówienie materiałów na sesję Rady Gminy. 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyli:  

Przewodniczący Komisji Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej M. Muszczak 
i Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej.  

Przewodniczący Komisji zadecydowali, że rozpoczną posiedzenie Komisji od pkt. dot. 
omówienia materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy i spraw różnych, w drugiej 
kolejności wyjadą w teren do szkół.  

 

Ad. pkt. 1 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Pabianice – 
Uchwała Nr X/A/2011 przedłożyła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
M. Mielczarek. 

Kierownik poinformowała, że do obowiązującego już Regulaminu wprowadza się 
zmiany polegające na tym, iż inną kwotę pomocy finansowej zamierza się przydzielić 
uczniom szkół podstawowych i gimnazjalnych, a inną uczniom szkół ponad 
gimnazjalnych i studentom.  

Proponowana kwota dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych – 1200 zł, 
natomiast dla uczniów szkół ponad gimnazjalnych i studentów- 1600 zł. 

W projekcie Regulaminie  w rozdziale 2 proponuje się dodanie punktu  5 o brzmieniu : 

„W przypadku jeżeli miesięczna wysokość dochodu na osobę w rodzinie ucznia nie 
będzie przekraczać 50% kwoty o której mowa wart. 8 ust. 1 pkt. 2 pkt. ustawy z dnia 12 
marca 2004 o pomocy społecznej (tj. Dz.U. z 2009 r. , Nr 175, poz. 1362 ze zm.), kwoty 
stypendium określone w § 4 ust. 4 będą ulegały podwyższeniu o 200 zł.”  

Komisje zaproponowały, aby wysokość dochodu na osobę w rodzinie ucznia nie 
przekraczała 75% kwoty o której mowa wart. 8 ust. 1 pkt. 2 pkt. ustawy z dnia 12 marca 
2004 o pomocy społecznej (tj. Dz.U. z 2009 r. , Nr 175, poz. 1362 ze zm.) , kwoty 
stypendium określone w § 4 ust. 4 będą ulegały podwyższeniu o 200 zł.”  

Komisja poprawkę powyższą przyjęła w formie wniosku głosując za wnioskiem  

jednogłośnie.  
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Przewodniczący Rady – członek Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej 
A. Jaksa wniósł o poprawkę w rozdziale II Regulaminu pkt. 3, aby zamiast zapisanego 
konkretnego pakietu programów MSOfFice wpisać „Pakiet programów biurowych”  

Komisje wniosek przyjęły w głosowaniu jednogłośnie.  

Więcej głosów w dyskusji nad powyższym projektem uchwały nie było. Projekt uchwały 
Komisja zaopiniowała w głosowaniu jednomyślnie.  

Projekt uchwały w sprawie  ustalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Pabianice – 
Uchwała Nr X/A/2011 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Pozostałe projekty uchwał przygotowane na najbliższą sesję przedstawił W-ce Wójt 
Gminy R. Figiel  

Komisje zapoznały się z następującymi projektami uchwał, które zostały zaopiniowane 
jednomyślnie w głosowaniu przeprowadzonym oddzielnie nad każdym z projektów 
uchwał przez Przewodniczących Komisji. 

 powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 
sądów powszechnych – Uchwała Nr X/ B/ 2011  stanowi zał. nr 4 

 stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego – Uchwała Nr X/C/2011 – zał. nr 5 

 zmian w budżecie gminy Pabianice na 2011 r. – Uchwała Nr X/D/ 2011 – zał. nr 6  

 zmian w budżecie gminy Pabianice na 2011 r. – Uchwała Nr X/E/ 2011 – zał . nr 7  

 zmian w budżecie gminy Pabianice na 2011 – Uchwała Nr X/F/2011 – zał. nr 8 

 zmiany Uchwały Nr IV/19/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2011 r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pabianice na lata 
2011 -2014 - – Uchwała Nr X/G/2011- zał. nr 9 

Po przedłożeniu projektu uchwały o numerze roboczym Uchwała Nr X/H/2011 
w sprawie określenia zasad budowy na terenie gminy Pabianice wodociągów ze 
środków własnych właścicieli nieruchomości – W ce Wójt Gminy R. Figiel poinformował, 
ze projekt tej uchwały został przygotowany z potrzeby nie blokowania inwestycji 
wodociągowych na drogach, na których gmina nie ma prawa własności.  

Projekt powyższej uchwały wraz z załącznikami stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Do projektu uchwały załączony jest się wniosek o wydanie warunków technicznych 
przyłączenia do sieci wodociągowej, projekt umowy do zasad budowy na terenie gminy 
Pabianice wodociągów ze środków własnych właścicieli nieruchomości. Jednakże W- ce 
Wójt poinformował, że radca prawny Urzędu Gminy na temat powyższego projektu 
uchwały konsultował się z Regionalną Izbą Obrachunkową, która stoi na stanowisku, że 
uchwała w tej sprawie nie jest , jedynie wymagane jest stanowisko Rady Gminy, nie w 
formie uchwały.  

Przewodniczący Rady w swojej wypowiedzi podkreślił, że wypracowanie takiego 
stanowiska uważa za bardzo korzystne dla Gminy, ponieważ dajemy szansę 
mieszkańcom do działania. Nie muszą oni oczekiwać, aż gmina umieści w swoim planie 
inwestycję wodociągowania na drogach, które stanowią prywatną własność. 
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Jedynie co budzi wątpliwość zdaniem Przewodniczącego to może za niski procent (10%) 
za wykup tego wodociągu proponowany do nabycia przez Gminę od właściciela 
nieruchomości. 

Ponadto Przewodniczący Rady poddał pod rozwagę zmianę zapisu pkt. 7 w załączniku 
do uchwały, który brzmi: 

„Ustala się, że termin budowy wodociągu od daty zawarcia umowy, o której mowa w pkt. 
2, do przejęcia wodociągu na własność gminy i dokonania związanych z tym rozliczeń, 
nie będzie dłuższy niż 12 miesięcy” 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby termin ten wydłużyć do 24 miesięcy. Będzie 
łatwiej na pewno, jak wyraził manipulować środkami finansowymi w budżecie gminy. 

W-ce wójt R. Figiel powiedział, że w tej sprawie będzie konsultował się ze Skarbnik 
Gminy.  

Po przeprowadzonej dyskusji w powyższym temacie Komisja postawiła wniosek, 
że tworząc dokument dot. zasad budowy na terenie gminy Pabianice wodociągów 
ze środków własnych właścicieli nieruchomości należy zawrzeć w nim zapis, że 
„nabycie przez Gminę od właściciela nieruchomości wybudowanej sieci 
wodociągowej następować będzie za cenę nie wyższą niż 20% wartości 
wynikającej ze zweryfikowanego przez Gminę kosztorysu inwestorskiego 
stanowiącego część projektu budowlanego”  

Wce wójt Gminy poinformował, że będzie wnioskował o wprowadzenie do porządku 
obrad sesji Rady Gminy dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy i zabezpieczenia w nim kwoty 370 tys. zł. na dotację celową z budżetu gminy na 
zakup samochodu strażackiego dla jednostki w Górce Pabianickiej  

Temat ten był poruszany już na poprzedniej sesji tj w miesiącu czerwcu, ale OSP w Górce 
Pabianickiej nie posiadała jeszcze ostatecznego zapewnienia co do przyznania tego 
samochodu. 

W sprawach różnych Komisja Gospodarczo-Finansowa zapoznała się z pismami, które 
wpłynęły do Komisji. 

Pismo Pani ***** ********zam. w Piątkowisku  ul. ******** ** z dnia 22.07.2011 r.  

W piśmie zainteresowana zwraca się do Rady Gminy o ustosunkowanie się do decyzji 
Gminy w sprawie wykupu gruntu stanowiącego jej własność. W piśmie zapisano, iż 
decyzja Gminy o mającej powstać drodze na gruncie w/w osoby zablokowała rozwój 
działki. Na gruncie tym położony został też kabel energetyczny. Kserokopia pisma 
stanowi zał. nr. 11 do niniejszego protokołu.  

W-ce Wójt Gminy R. Figiel poinformował, że nie jest zorientowany w tym temacie i do 
najbliższej sesji postara się wyjaśnić sprawę.  

Pismo Sołtysa wsi Hermanów skierowane do Wójta Gminy z dnia 12.07.2011 (data 
wpływu 25.07.2011 r. o zamianę przekazanej na rzecz mieszkańców wsi Hermanów 
działki nr 33 o pow. 0,6049 ha na działkę sąsiadującą należącą do Państwa Herman, 
która jest działką uzbrojoną i usytuowany jest na niej budynek. Kserokopia pisma 
stanowi zał. nr 12 do protokołu Komisji GF. 

Radna sołectwa Hermanów J. Szafran zabierając glos poinformowała, że nie zna tego 
tematu. Z nią jako radną rada sołecka nie konsultowała się w tej sprawie. Ponadto 
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poinformowała, że budynek, który znajduje się na działce Państwa Herman jest bardzo 
starym malutkim budynkiem właściwie jak wyraziła jest to ruina.  

Natomiast działka przekazana na rzecz mieszkańców przez Gminę została ogrodzona ze 
środków funduszu sołeckiego. Osobiście byłaby za tym, aby na tej działce jeżeli będzie 
przychylność Rady Gminy wybudować niewielki budynek, który służyłby społeczności 
lokalnej. Komisja Gospodarczo Finansowa po zapoznaniu się z tematem wyraziła 
negatywną opinię  w sprawie zamiany przekazanej na rzecz mieszkańców wsi 
Hermanów działki nr 33 o pow. 0,6049 ha na działkę sąsiadującą należącą do Państwa 
Herman.  

Pismo Pani ******** ******** zam. w ******** nr ** z dnia 9.08.2011 (data wpływu 
9.08.2011) w sprawie możliwości wydzielenia i wykupienia na własność z działki nr 125 
należącej do Gminy Pabianice, na której znajduje się Gminny Ośrodek Zdrowia drogi 
dojazdowej do posesji. Komisja po zapoznaniu się z tematem, negatywnie zaopiniowała 
w/w podanie. 

Gmina nie widzi możliwości, dokonane zostały już prace inwestycyjne na terenie, na 
którym znajduje się budynek starego ośrodka zdrowia, wykonywane jest w tej chwili 
ogrodzenie terenu. 

W ce Wójt Gminy poinformował Komisje o nowym rozkładzie jazdy autobusów MZK na 
terenie gminy Pabianice. Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu.  

Radna D. Szczesik zabierając głos poruszyła sprawę rozważenia możliwości wydłużenia 
trasy autobusu Linii Pabianice – Lutomiersk do Wodzierad.  

Radny K. Gąsiorek ponowił wniosek składany przed wakacjami dot. uruchomienia 
komunikacji do Rydzyn. Przypomniał, że były już czynione z Wójtem Gminy rozmowy, że 
komunikacja na tej trasie ruszy od września i będzie ona przebiegała przez Rydzyny, 
Pawlikowice II, Różę, Bychlew, Terenin.  

Miały być prowadzone konsultacje w tej sprawie także z Wójtem Gminy Dłutów 
i Dobroń.” 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej i Organizacyjnej M. Muszczak 
zapoznał Komisje z protokołem z zebrania wiejskiego wsi Gorzew z dnia 
13.06.20011 r. i wnioskiem, w którym mieszkańcy zwracają się z prośbą 
o przenaczenie pomieszczenia po sklepie, który znajdował się w strażnicy OSP na 
kawiarenkę internetową.  

W drugiej części posiedzenia połączone  Komisje: Samorządowo-Społeczna 
i Organizacyjna i Komisja Gospodarczo-Finansowa wyjechały w teren do placówek 
oświatowych na terenie gminy, aby zapoznać się ze stanem  przygotowań placówek 
oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Protokoły sporządzone na tę 
okoliczność, każdy z odrębnej placówki stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Posiedzeniu przewodniczyli: 
Przewodniczący  

Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej  
Marek Muszczak  

i Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 
Marek Gryska 

Protokołowała: Urszula Czerwonka 


